
 

 

 

 

天成國際：天然翡翠項鍊及戒指套裝 

以HK$92,040,000／US$11,800,000成交 

＊＊創翡翠蛋面套裝世界拍賣紀錄＊＊ 

 
 

香港，2014 年 12 月 7 日  今天下午拍賣之天然翡翠配鑽石吊墜項鍊及戒指

套裝，現場競投氣氛非常激烈，由第一口價 5,500 萬港元開始競投，經過 10 口叫

價後，最終由一名電話買家以 7,800 萬港元成功投得，加上買家佣金，成交價高達

HK$92,040,000／US$11,800,000，打破翡翠蛋面套裝世界拍賣紀錄。 

 

天成國際董事總經理汪潔表示：「此條天然翡翠項鍊及戒指套裝以亮麗成績落鎚，

對此天成國際與買、賣雙方對此成績都感到非常滿意，可謂是一次十分圓滿之拍

賣。而且此為拍賣史上第一次有命名權之翡翠珍品，購得此拍品之買家能命名此

瑰寶，將獨一無二的名字傳承後世，對於能促成是次別具意義的交易，我們心感

榮幸！」 

 

天成國際珠寶部董事楊俊賢先生(Stewart Young)表示：「很高興見證來自中港台、以

及世界各地之收藏家熱烈競投，足證市場對高端珠寶的需求強勁，並再次肯定我們

一直採取的高端珠寶策略路線。此項鍊及戒指共十一顆翡翠珠子蛋面均華光滿溢，

碧綠欲滴，色澤均勻，質地細膩，最大的一顆達 25.10 x 20.39 x 8.55 毫米。尋找一顆

如此飽滿瑩潤的珠子已屬難能可貴，現在配對成十一顆，更為萬中無一，珍罕絕倫。」 
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TIANCHENG INTERNATIONAL: 

Magnificent Natural Jadeite Pendent Necklace and Matching Ring 

SOLD FOR: HK$92,040,000／US$11,800,000 

**SETTING A NEW WORLD RECORD FOR CABOCHON JADEITE SUITE ** 

 

 

 

Hong Kong, 7 Dec 2014    Today at Tiancheng International Jewellery and Jadeite 

auction, a magnificent Natural Jadeite Pendent Necklace and Matching Ring was sold. 

Bidding opened at HK$55 million, after a total of 10 furious bids, the necklace was 

eventually sold at an astonishing hammer price of HK$78 million, HK$92.04 million

／US$11.8 million including buyer’s premium, setting a new world record for 

cabochon jadeite.  

 

Wang Jie, Managing Director of Tiancheng International, comments on the auction today, 

“It was a great success. We are very delighted with the outstanding result of this necklace set. 

Tiancheng International, the buyer and the consignor are excited by the fetched price. This 

magnificent jadeite necklace set will be inherited with a unique name entitled by the buyer. We 

are extremely proud to achieve this important deal.” 

 

Mr. Stewart Young, Director of Tiancheng International’s Jewellery Department, remarks, 

“We are very pleased to see such an enthusiastically-received sale today, with bidders joining 

from China, Hong Kong, Taiwan and the rest of the world. The heated bidding tells the market’s 

strong demand for the high-end jewellery, testifying the success of Tiancheng International’s 

focus on such a niche. Of captivating translucency and fine texture, every cabochon emanates 

spectacular sheen, with size measuring up to 25.10 x 20.39 x 8.55mm. It is extremely exquisite 

to match eleven full-bodied cabochons of similar size and luminous saturation, making this an 

astonishing treasure of impeccable quality.”  


